



Garrett Schmidt, P.Eng.

*Association of Professional Engineers and Geoscientists of Saskatchewan
Master of Business Administration / Maîtrise en administration des affaires
University of Saskatchewan / Maîtrise en administration des affaires*

Garrett Schmidt, P.Eng., is pursuing a master's degree in business administration to enhance his understanding of management systems and enable him to design more effective systems related to the operation, maintenance and development of infrastructure. Schmidt has worked in small and rural communities in Canada, Africa and South America, where he witnessed even the most basic infrastructure fail because of poor management skills. Therefore, he is specializing in infrastructure asset management to give him the skills to help communities get the most out of their infrastructure. Schmidt believes that today's economic, environmental and social challenges require multi-disciplinary problem-solving, and there are opportunities for the engineering profession to take a leadership role in addressing social problems in addition to economic and environmental issues.

Afin de parfaire sa compréhension des systèmes de gestion, Garrett Schmidt, P.Eng., effectue une maîtrise en administration des affaires qui lui permettra de concevoir des systèmes d'exploitation, d'entretien et de construction d'infrastructures plus efficaces. Garrett Schmidt a travaillé dans de petites collectivités rurales au Canada, en Afrique et en Amérique du Sud, où il a pu constater la dégradation des infrastructures, même les plus élémentaires, en raison d'un manque de compétence en gestion. C'est pourquoi il a décidé de se spécialiser en gestion des infrastructures et ainsi acquérir les compétences nécessaires pour aider les collectivités à tirer le meilleur parti de leurs infrastructures. Pour Garrett Schmidt, la résolution des problèmes économiques, environnementaux et sociaux d'aujourd'hui exige une approche multidisciplinaire. C'est l'occasion pour la profession d'ingénieur d'exercer son leadership en ce qui concerne la résolution des questions sociales, économiques et environnementales.

